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Hoi

Helaas [REgnietmeer kunnen bereiken

Zie hier bij wat ik tot nu toe bij elkaar bedacht had.

Vul gerust aan

«|
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var:INCE EER mirvis i>

Verzonden: zaterdag 23 januari 2021 13:22

ver

SEE SEE rio.IED SKE vs.»IED
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: agendapunten BO MVWS

noEEN

Helemaal duidelijk, dan moeten die er al. Hugo zal volgens mij wel vragen hebben over doelgroepen en hoe het daarmee

staat. Ik zag in de appgroep dat hij al een bericht had ontvangen van gehandicaptenzorg over lagere aantallen Astra en

gevolg daarvan op vaccineren doelgroepen.

Watbetref Rkheb haar gisteren inderdaad geprobeerd te bereiken maar ik kreeg haar niet te pakken. Vandaar dat

ik heb heb genoemd dat ik ze niet meer heb ontvangen. Als ik iets hoor van haar laat ik het weten!

Groeten.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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HoEEE

Heb ook evenlhdin de cc gezet.

Aantal zaken die je noemt zijn echt nog even te vroeg. Ik probeerde gisteren aan te geven dat daar volgende week notities

voor worden opgesteld. Het lijkt me dan met verstandig al maandag te agenderen. Betreft met name de

doelgroepen. Die moeten eerst intern met de directies en besproken worden en met de departementen. Dan bij hugo.
We kunnen ze wel aankondigen. Maar dan bij apart agendapunt wat in planing staat. Idem ggz. Ook dat meldde 1k dat

dat even uitgezocht wordt qua cijfers. Is ook ath van cz en lz.

Voor wat betreft wijkverpleging zijn we ath van cijfers en planning rivm. Zoals we bespraken.

Tav agendapunten dicen ik al hadden voorbereid

nef
oo afgelopen donderdag. Is me nu de afspr met

helemaal duidelijk. Gisteren spraken we af dat jij nog even zou vragen om de agenda die ze had naar jou en mij te

zenden. Is dat niet meer gelukt?
Ik wil best doen, maar we spraken wat anders af.

IES

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zaterdag 23 jan. 2021 11:13 AM

Aa:IEEE)<BEEEDN@ vinvws.ol-.IEEE)BESET@ invws.ol>
Onderwerp: agendapunten BO MVWS

Op basis van het overleg van gisteren kom ik alvast tot de volgende agendapunten voor het overleg met Hugo as. maandag.
- Afbakening scope doelgroepen:

o Besluit omvang ggz

o Start wijkverpleging (na bespreking met |EEESY
o Prioritering overige zorgmedewerkers en 18-60 jaar
o Brief MJ&V politiepersoneel

- Astrazeneca stand van zaken
- Voorraadbeheer en hoe achterstand inhalen; ‘voorraad is vijand’ .

- Overleg GR

Ik begreep dat [EEE anuit pdc ook agendapunten had verzameld, deze heb ik niet ontvangen van haar. of RE misschien dat

jij hier nog aan kan komen?

Groeten en fijn weekend!
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